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Protokół Nr 73/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 4 października 2022 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Szulc Igor – przewodniczący komisji 

2. Szczęsna Ilona – członek komisji 

3. Świerkowski Marek – członek komisji 

4. Wronecki Tomasz– zastępca przewodniczącego komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Roszak Joanna – starszy inspektor ds. ochrony środowiska 

4. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Kontrola utrzymania dróg gminnych (wykonane remonty i ich koszty). 

3. Analiza wykonania złożonych wniosków z Komisji z dnia 14.06.2022r. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Zakończenie. 

Ad. 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godz. 9.00 otworzył 

posiedzenie Komisji. Następnie powitał Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę 

Posadzy, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji oraz pracowników Urzędu 

Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Kontrola utrzymania dróg gminnych (wykonane remonty i ich koszty). 

Pani Joanna Roszak – przedstawiła w zastępstwie informację dotyczącą powyższego tematu.  

Poinformowała, że zakupiono: 

- masę asfaltową w ilości 40 ton, za kwotę 34 433,85 zł; 

- gruz mielony w ilości 450 ton, za kwotę 16 915,70 zł; 

- kruszywo w ilości 315 ton, za kwotę 18 697,97 zł.  



2 

 

Ponadto na zakup znaków drogowych, soli, węży do solanki itp. wydatkowano kwotę 

11 015,06 zł. Na utrzymanie równiarki, w tym remont, części zamienne i paliwo 

wydatkowano kwotę 41 754,12 zł. Łącznie na utrzymanie dróg w roku 2022 wydano 

428 576,69 zł, z czego kwota 305 759,99 zł dotyczyła remontu przepustu drogowego 

w Walentynowie.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Dyskusja: 

Radny Igor Szulc– zapytał się, o jaką drogę chodzi w Woli Stanomińskiej, na którą poszły tak 

duże ilości gruzu i kamienia? 

Radny Marek Świerkowski – odpowiedział, że jest to droga za budynkami gospodarczymi 

przy blokach.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 3. Analiza wykonania złożonych wniosków z Komisji z dnia 14.06.2022r.. 

Radny Igor Szulc odczytał powyższy wniosek: 

„Komisja prosi Panią Magdalenę Kryszak o przygotowanie następujących zagadnień:  

- jaki byłby koszt wymiany wszystkich skrzynek astronomicznych na radiowe ? 

- analizę kosztów stałych za dystrybucję za okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2022 roku, 

- jakie będą koszty stałe za zakup energii elektrycznej przy całkowitym wyłączeniu lamp 

ulicznych za okres od stycznia do 31 maja 2022 roku ?” 

Pani Joanna Roszak – przedstawiła w zastępstwie informację przygotowaną wcześniej przez 

Kierownika referatu budownictwa, gospodarki przestrzennej, komunalnej, rolnictwa 

i ochrony środowiska. 

W Gminie Dąbrowa Biskupia jest 869 punktów świetlnych. Obecnie rozpoczęto wymianę 

sterowników astronomicznych na radiowe w ramach funduszu rozwojowego. W roku 2021 

cena za 1MWh wynosiła 267,50 zł netto, a w roku 2022 jest to 381,58 zł netto. Natomiast 

stałe miesięczne koszty konserwacji/modernizacji oświetlenia ulicznego w 2021 wynosiły 

16 309,80 zł, natomiast w roku 2022 jest to kwota 16 678,80 zł.  

Od 1 stycznia 2022 r. do 31 marca 2022 r. koszty zakupu energii elektrycznej na oświetlenie 

uliczne wyniosły 43 039,26 brutto. Natomiast w okresie od 1 kwietnia 2022 r. do 20 czerwca 

2022 r. koszty te wyniosły 36 152,59 zł. Do tego należy doliczyć stałe koszty konserwacji tj. 

16 678,80 zł miesięcznie oraz koszty dystrybucji, które w okresie od 1 stycznia 2022 r. do 31 

marca 2022 r. wyniosły 36 066,75 zł brutto, a w okresie od 1 kwietnia 2022 r. do 20 czerwca 

2022 r. wyniosły 28 963,08 zł brutto. Przy całkowitym wyłączeniu oświetlenia ulicznego płaci 

się za konserwację/modernizację oraz dystrybucję (jednak tylko opłaty stałe, czyli bez opłaty 

zmiennej sieciowej oraz opłaty jakościowej). Po weryfikacji wykazano 50% oszczędności, przy 

całkowitym wyłączeniu oświetlenia ulicznego.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  
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Dyskusja: 

Radna Wiesława Posadzy – zapytała się, jaki jest koszt wyłączenia jednej lampy poprzez 

wykręcenie żarówki? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że na dzień dzisiejszy trudno mu powiedzieć ile to kosztuje.  

Radny Igor Szulc – poprosił o sprawdzenie tego i wówczas komisja mogłaby wieczorem 

objechać teren i zaznaczyć, które lampy są do wyłączenia. 

Radny Tomasz Wronecki – zapytał się, czy wiadomo ile zapłaciliśmy za wymianę 

sterowników? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że jest to robione w ramach funduszu rozwojowego.  

Radny Tomasz Wronecki – zapytał się, na jakiej zasadzie teraz działa wyłączanie i włączanie 

lamp? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że to my ustalamy w jakich godzinach mają się włączyć 

i wyłączyć lampy.  

Radny Igor Szulc – stwierdził, że komisja wróci do tematu w obecności Kierownika referatu 

budownictwa, gospodarki przestrzennej, komunalnej, rolnictwa i ochrony środowiska, w celu 

wyjaśnienia jak dokonano szacunkowych obliczeń dotyczących oszczędności.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 4. Sprawy bieżące. 

Radny Marek Świerkowski – zapytał się, dlaczego w jedną sobotę nie było wody i nie 

poinformowano o tym wcześniej mieszkańców? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że była nagła awaria pompy i nastąpiło zejście wody do 

poziomu „zero”. Upłynęło trochę czasu, aż osiągnęliśmy ten minimalny poziom.  

Radny Marek Świerkowski – zapytał się, czy gmina posiada zapasową pompę. 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że nie.  

Radny Marek Świerkowski – zapytał się, jaki jest koszt takiej pompy? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że jest to kwota między 12 000,00 zł, a 15 000,00 zł.   

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że nie jest to ogromna kwota i powinniśmy mieć na 

stanie zapasową pompę.  

Radna Wiesława Posadzy – stwierdziła, że w takich sytuacjach powinno się informować 

sołtysów, którzy mają kontakt z mieszkańcami, ponieważ nie każdy korzysta z internetu.  

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że starają się informować na bieżąco.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Ad. 5. Zakończenie. 



4 

 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 13 września 2022 r., godz. 11:00. 

Protokołowała:    Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna     Igor Szulc 


